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1. Het college merkt op "Het inflatiepercentage stijgt met 1,5% en loonprijs stijgt met 2%. Dat is 
relatief laag, want de consumentenindex is significant hoger."  Welk inflatiepercentage en loonprijs 
percentage acht het college realistischer om te gebruiken?  

2. De concessievergoeding van circa 2 ton voor het Openbaar Meld Systeem (OMS) is vervallen voor 
de veiligheidsregio. Als de aansluitingen wel blijven bestaan zijn die dan tegenwoordig gratis of 
indien niet gratis waar gaat de vergoeding wel naar toe?

3. De accountant heeft een aantal onrechtmatigheden gevonden (jaarstukken 2020). Er is een 
verbetertraject ingezet in 2021 maar "De effecten hiervan zijn nog niet direct te zien."  Wil dit zeggen 
dat er nog steeds onrechtmatigheden plaatsvinden? Zo ja, ter grootte van welk bedrag? 

 4. Over de samenwerking met Flevoland schrijft de veiligheidsregio "Zoals bekend is vanaf 2020 een 
intensieve samenwerking tussen de veiligheidsregio’s doorgevoerd. Hiermee willen de beide 
veiligheidsregio’s de kwaliteit van de dienstverlening verhogen en de organisatorische en (financiële) 
kwetsbaarheid verkleinen."  Vraag: is praktisch aantoonbaar hoe de kwaliteit is toegenomen en 
financiële kwetsbaarheid minder is geworden door de samenwerking?
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1. Op dit moment worden er geen percentages voorgesteld, maar het is iets om te blijven 
monitoren en in gesprek over te blijven met de veiligheidsregio. Een aantal zaken worden 
duurder, energie bijvoorbeeld en dit zal invloed hebben. Op dit moment kan de 
veiligheidsregio nog niet inschatten wat de consequenties hiervan zullen zijn.

2. Deze aansluitingen vervallen niet. De aangesloten bedrijven kregen een factuur bestaande 
uit twee delen: een deel van de leverende partij die de aansluiting technisch verzorgt en 
een deel van de veiligheidsregio. Het deel van de veiligheidsregio vervalt en het andere 
deel blijft bestaan. De veiligheidsregio mag de prijs die de afgelopen jaren in rekening is 
gebracht niet meer in rekening brengen. De veiligheidsregio volgt hiermee het advies van 
de landsadvocaat en is 1 van de laatste veiligheidsregio’s van Nederland die van dit 
voordeel gebruik maakt. De netto daling van deze inkomsten was € 300.000, maar de 
veiligheidsregio heeft € 100.000 zelf opgevangen waardoor een daling van de inkomsten 
van € 200.000 resteert.

3. Het is zo dat de geconstateerde onrechtmatigheden in 2020 zo zijn afgenomen door het 
ingezette verbetertraject in 2021 dat deze in 2021 net de controletolerantie hebben 
overschreden. Het betrof een gering aantal contracten die voor meerdere jaren zijn 
afgesloten; deze waren niet opgelost voor de daaropvolgende jaren. Zo leidde een 
majeure aanbesteding van de ICT tot deze onrechtmatigheid: dit is in december 2021 op 



de rechtmatige manier gecorrigeerd, maar deze rechtmatige aanbesteding telt pas mee 
vanaf januari 2022. Waarmee dit issue afgehandeld.  

4. Er is bij de start van de samenwerking tussen de beide veiligheidsregio’s een kwalitatieve 
nul-meting gedaan. Vanuit deze kwaliteitsmeting is een plan opgesteld waarin de kwaliteit 
zal worden verbeterd. Hierna zal er wederom een kwaliteitsmeting worden gedaan  (Q1 
2023) waarbij zal worden vergeleken met de nul-meting.

Verder verwijs ik u naar de inhoudelijke behandeling van de stukken in commissievergadering. 


